
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 3.11.2016 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 
 

Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Ľubomír Glejtek  
                      Ing. Igor Malko 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Oto Rajniak 
                      Viera Zímeľová 
                      Ing. Martin Matula 
- príloha č. 1 
Ostatní prítomní :     Ing. Jaroslava Tureková, hlavný kontrolór obce  
                                    Eva Kojtálová, zapisovateľka  
 
Verejnosť:   Ing. Vlasta Minichová, Ing. Martin Turek 
 
 
 
1. Otvorenie  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V 
úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet 
prítomných poslancov je 7 , t.j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení  
4. Návrh na odpis nevymožiteľných pohľadávok 
5. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku  ZŠ obce Bystrička 
6. Rozpočtové opatrenie č. XII./2016 
7. Návrh dodatku č. 2 k VZN – Zásady hospodárenia s majetkom obce Bystrička 
8. Dodatok č.  1 k zmluve o pripojení k Informačnému systému DCOM 
9. Mandátna zmluva s firmou AE Group 
10. Mikuláš, Vianočné trhy – zabezpečenie akcie 5.12.2016 
11. Návrh rozpočtu na rok 2017 
12. Došlá korešpondencia, rôzne 
13. Diskusia  
14. Záver 

 
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 
  
Obecné zastupiteľstvo schválilo predložený Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva.  
 
 



2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Zapisovateľ: Eva Kojtálová  
Návrhová komisia a overovatelia zápisnice: Ing. Matula, Ing. Košút, p. Lučanský                        
                                                                       Ing. Malko a p. Zímeľová 
 
3. Kontrola uznesení  
Starostka obce konštatovala, že predsedovi stavebnej komisie bolo uložené obhliadnuť terén a navrhnúť 
riešenie sťažnosti p. Kvorku. 
Ing. Glejtek  -  P. Kvorka bol vyprovokovaný stavbou plota p. Felcana , ktorý si tam spravil betónový múrik. 
Za väčších dažďov sa voda odrazí od ich múrika a tečie mu do garáže, ktorú má pod úrovňou terénu. 
Súčasťou sťažnosti bola aj žiadosť o dobudovanie chodníka až k nemu. P. Kvorka. si tam zabil stĺpik. 
Návrh opatrení: na cestu bola predtým navezená zemina, ktorá cestu zodvihla . Treba zeminu stiahnuť, 
aby voda mohla odtekať do potoka, zároveň osadiť pätníky, ktoré tiež pomôžu na dĺžke cca 25 m. celá 
úprava by mohla stáť cca 1000 €. 
 
Starostka – ulička patrí SPF , preto musíme pred akoukoľvek úpravou cesty informovať SPF a požiadať 
o súhlas. 
 
4. Návrh na odpis nevymožiteľných pohľadávok 
 
Ing. Tureková - Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. – príloha č.2 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu :  
K návrhu neboli vznesené iné návrhy, preto starostka obce dala za návrh hlasovať.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
5. Návrh na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku  ZŠ obce Bystrička 
  
Predkladá Ing. Jaroslava Tureková. príloha č.3 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zároveň 
upozornila, že medzi neupotrebiteľným majetkom je materiál, ktorý by mohli ešte občania využiť, preto 
navrhla, aby  sa zoznam zverejnil a dal možnosť odkúpiť dohodou.  
Poslanci s návrhom súhlasili.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
6. Rozpočtové opatrenie č. XII./2016 
 
Materiál bol poslancom predložený. Príloha č. 4 
K návrhu neboli vznesené iné návrhy, preto starostka obce dala za návrh hlasovať.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
7. Návrh dodatku č. 2 k VZN – Zásady hospodárenia s majetkom obce Bystrička 
 
Predkladá Ing. Jaroslava Tureková. príloha č.3 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Išlo tam 
iba o doplnenie § 5, ktorý sa týka možnosti odpustenia pohľadávky najmä zo sociálnych dôvodov.  
Poslanci s návrhom súhlasili.  



Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
8. Dodatok č.  1 k zmluve o pripojení k Informačnému systému DCOM 
 
Materiál bol poslancom predložený. Starostka vyzvala poslancov , aby sa k danému dodatku vyjadrili. 
 
Ing. Košút – využívame tento systém ? 
 
Starostka – od 1.11.2017 je obec povinná komunikovať elektronicky. Taktiež nám zapožičali všetky 
počítače a skoro všetky programy idú cez nich. Nepáči sa jej akurát forma platenia, ktorá vychádza 
z počtu obyvateľov a nie zo služieb ktoré poskytujú. 
 
Poslanci si  chcú  naštudovať pôvodnú zmluvu a potom sa rozhodnú. 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa:0 
 
9. Mandátna zmluva s firmou AE Group 
 
Materiál bol poslancom predložený. Starostka vyzvala poslancov , aby sa k danému dodatku vyjadrili. 
Diskusia: 
Ing. Glejtek  – nepáči sa mu, že teraz vyťahujú sumy na preplatenie . pripadá mu to ako novodobé 
výpalníctvo. 
Starostka – všetky správy, ktoré doteraz robili,  robili zadarmo. Monitorovaciu správu robili a ešte kto vie 
koľko monitorovacích správ bude potrebné. Podľa nej si tie peniaze zaslúžia. 
Ing. Košút – bude to už konečná suma ? 
Starostka – podľa listu je to už konečná suma. 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa:0 
  
   
10. Mikuláš, Vianočné trhy – zabezpečenie akcie 5.12.2016 
 
Starostka: 
Mikuláš je 5.12.2016 o 14.00 h sú Vianočné trhy .Vyzvala poslancov, aby porozmýšľali čo vylepšiť ako 
aj osloviť nových predajcov. Potom večer chce rozsvietiť vianočnú výzdobu. 
 17.12.2016 plánuje Vianočnú Bystričku spolu s punčom. 
 
Navrhuje odsúhlasiť 200 € na Mikuláša pre deti. 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
11. Návrh rozpočtu na rok 2017 
 
Ing. Tureková – rozpočet nie je ešte pripravený, lebo až v januári sa dozvieme  koľko peňazí 
dostaneme. 
Teraz sa treba dohodnúť čo ideme robiť s výškou poplatku za odpad. 
Starostka – doteraz sme dostávali peniaze aj z recyklačného fondu, ktorý znížil doplatok obce za odpad. 
Nevieme či bude tento fond aj v nasledujúcich rokoch. 
Ing. Košút – čo zberný dvor ? 



Ing. Tureková – my máme podpísanú zmluvu so zberným dvorom v Martine je to dosť blízko oproti iným 
dedinám, ktoré zberný dvor majú. Okrem toho na vybudovanie zberného dvora treba strašne veľa 
povolení. Obec nemá ani vhodné svoje priestory a pozemok. 
 
Poslanci navrhli, aby sa zdvihol poplatok na občana na 20 € a záhradkárom na 10 €. 
 
Ing. Malko – navrhuje zatiaľ počkať ako sa prejaví nákup kompostérov na objeme odpadu a na budúci 
rok prehodnotiť. 
  
12. Došlá korešpondencia, rôzne 
 
Starostka: 
zimná údržba – zmluvu dala posúdiť právničke, ktorá ju upravila až na niekoľko strán a stala sa   
                         prísnejšia. Cenovú ponuku   dostali bola upravená cena   pohotovosti z 300 € na 100 €          
                          za mesiac. Nemôžeme si vyberať, v danej chvíli inú ponuku nemáme. V tejto zmluve    
                          je  klauzula, že obec sa postará o vypratanie ciest, preto už teraz žiada poslancov,  
                          aby vo svojom obvode robili osvetu ohľadne parkovania áut na miestnych                          
                          komunikáciách. 

 
Diskusia: 
Ing. Košút – nikto nechce robiť zimnú údržbu v našej obci , lebo ľudia sú tu nepríjemní. 
 
 Starostka:. 
- rokovanie ohľadom križovatky – garantom je mesto Martin. Prijalo sa uznesenie, že situácia sa musí   
                                                      riešiť. Správca komunikácie má vypracovať variantné riešenie tohto 
                                                      problému. Je presvedčená, že treba tvrdo trvať na svetelnej  
                                                      križovatke. 
 
- kompostéry – podľa požiadaviek obyvateľov treba nám zhruba 6 500€  bez DPH cez verejné  
                         obstarávanie cez tri cenové ponuky. Komisia to vyhodnotí a potom sa výhercovi pošle  
                         objednávka. 
 
- vzn o miestnom poplatku za rozvoj - dodatok – zákon nám neumožňuje selekciu musíme dať všetky  
                                                                             stavby spoplatniť. Necháme pôvodné znenie a uvidíme 
                                                                             čo za rok a potom prehodnotíme. 
 
Ing. Glejtek – stĺpik pri Domancovi – občania chcú, aby sa zrušilo uznesenie   a má sa stĺpik nahradiť 
                                                          značkami   - prejazd zakázaný. 
 Starostka – zrušme stĺpik a uvidíme či občania prestanú chodiť autom. Ak aj naďalej budú porušovať  
                    prejazd, stĺpik nekompromisne osadíme. 
 
Pozemok  Bárta oproti Jednote  treba zvolať jednanie na odvodnenie pozemku. Stavebná komisia . 
 
  
 
13. Diskusia  
 
Bez  diskusie 
 
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 



prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 3.11.2016 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 
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 Ing. Igor Malko 
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 Ing. Rastislav Košút 
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 Oto Rajniak 
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 Viera Zímeľová 
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 Martin Matula 
...................................................................................... 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 


